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Protokół nr XIII/2019 
z XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa, 

która odbyła się w dniu 27 listopada 2019 roku  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Wojcieszycach. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa o działalności w okresie międzysesyjnym (druki BRG nr 

175/2019 i 176/2019). 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na  2020 rok (druk BRG nr 168/2019), 

b) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Kłodawa z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2020” (druk BRG nr 

170/2019), 

c) nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa, gmina Kłodawa (druk BRG nr 
178/2019), 

d) nadania nazwy ulicy w miejscowości Chwalęcice, gmina Kłodawa (druk BRG nr 
179/2019), 

e) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego oraz 
umieszczania w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów 
budowlanych nie związanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 
drogowego oraz reklam (druk BRG nr 180/2019), 

f) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od osób fizycznych (druk BRG 

nr 181/2019). 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie obrad XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji (rozpoczęcie o godz. 11:00). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przywitał wszystkich zebranych na obradach 
XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – na podstawie dołączonej listy obecności 
(załącznik nr 1) stwierdził, że w obradach XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa uczestniczy 15 radnych,  
a więc Sesja jest prawomocna. 
 
Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – zawnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad,  
w punkcie 6, podjęcie poniższych uchwał: 

1) w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego na kadencję 2020 – 2023 w wyborach uzupełniających (BRG nr 182/2019); 
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2) w sprawie zmiany uchwały Nr X/69/15 Rady Gminy Kłodawa z dnia 7 października 2015r.  

w sprawie zmiany uchwały nr XLI/318/14 Rady Gminy Kłodawa z dnia 18 czerwca 2014r.  

w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/101/07 Rady Gminy Kłodawa z dnia 31 października 2007r. 

o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kłodawa dla obrębu Kłodawa (BRG nr 183/2019); 

3) w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 r. (BRG nr 184/2019); 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2019-2022 (BRG 

nr 185/2019); 

5) w sprawie ustanowienia służebności przesyłu (BRG nr 186/2019); 

6) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na zadanie pod nazwą 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1405F na odcinku Kłodawa – Lipy Etap II”; 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na zadanie pod nazwą 

„Remont drogi powiatowej nr 1417F ul. Wiejska w miejscowości Santocko oraz remont drogi 

powiatowej nr 1406F ul. Wojcieszycka w miejscowości Kłodawa”. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – zapytał zgromadzonych, czy wyrażają zgodę 
na wprowadzenie do porządku obrad w sposób łączny, wszystkich wniosków zgłoszonych przez Wójta 
Gminy Anny Mołodciak, na co Radni wyrazili zgodę poprzez aklamację. W związku z tym, poddał pod 
głosowanie wprowadzenie punktów od 6g do 6ł ww. projektów uchwał. 

GŁOSOWANIE NR 1 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 2 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Protokół z XII Sesji Rady Gminy Kłodawa został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5. Informacja Wójta Gminy Kłodawa z działalności międzysesyjnej. 
 
Radna Bożena Adamczak – podziękowała za wykoszenie rowów w Różankach i zapytała, czy rów przy 
ulicy Myśliwskiej również zostanie uporządkowany. Podziękowała również strażakom za wykoszenie 
trawy na poboczu ulicy Lipowej. Podziękowała także za zaplanowanie budowy nakładki asfaltowej na 
ulicy Dębowej  bocznej w Różankach ( w przyszłym roku). 

Radny Wiesław Witczyk – podziękował za ustawienie tablic informacyjnych na osiedlu i budowę 
odwodnienia na ulicy Oliwkowej. Zapytał, czy hałda ziemi, która tam pozostała, zostanie usunięta. 

Kierownik Agnieszka Szurgot-Miłosz- odpowiedziała, iż rów przy Ulicy Myśliwskiej  w Różankach 
zostanie wykoszony. W temacie ulicy Oliwkowej poinformowała, iż w skarpie jest ułożony gazociąg, 
dlatego też pozostała ziemia zostanie jedynie uporządkowana. 
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Radny Jan Kubera – podziękował za nakładkę na ulicy Polnej w Kłodawie. Zwrócił uwagę na 
zachowanie jednego z rolników, który podczas orki swego gruntu, dojeżdża ciągnikiem zbyt blisko 
granicy drogi, przez co samochody nie mają możliwości wymijania. 

Kierownik Agnieszka Szurgot-Miłosz – odpowiedziała, iż ten problem pojawił się już w czasie trwania 
budowy drogi. Dodała, iż trwają trudne rozmowy z rolnikiem, który uważa, iż może zaorać swój grunt 
do granicy z jezdnią.  Uszkodził już dwa punkty graniczne, co zostało zgłoszone do odpowiednich 
służb. Zaznaczyła, iż zostanie wykorzystana każda możliwość, która pomoże w rozwiązaniu sprawy. 

Radna Katarzyna Chmiel-Dera – w imieniu swoim oraz mieszkańców podziękowała za budowę 
piłkochwytów przy boisku sportowym w Różankach. 

Wójt Gminy Anna Mołodciak – powiedziała, iż niestety, nie wszyscy mieszkańcy są zadowoleni  
z budowy urządzenia. 

Zastępca Kierownika Grzegorz Zapytowski – dopowiedział, iż jedna z mieszkanek zażądała 
przedłużenia piłkochwytu aż do jej posesji. 

Radna Bożena Adamczak – także podziękowała władzom gminy za terminowe wykonanie  inwestycji, 
o którą zabiegali okoliczni mieszkańcy, Radni  oraz  Sołtys Różanek, który zorganizował  zebranie 
mieszkańców, gdzie wypracowano wspólne rozwiązanie  problemów związanych z wyciszeniem 
boiska. 
 
Ad. 6a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na  2020 rok (druk BRG nr 168/2019). 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty Roman Leśnicki – przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 
 
GŁOSOWANIE NR 3 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/99/19. 
 
Ad. 6b. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Kłodawa  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2020” (druk BRG nr 
170/2019). 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – wyprowadziła autopoprawki polegające na wprowadzeniu 
wyrazu „do” w rozdziale X, pkt. 5; zamianie słów „w stawie” na „ w ustawie” w rozdziale XI oraz 
zmianie z „”Ośrodki” na „O środki” oraz „ternie” na „terenie” w rozdziale XII pkt. 9. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Kłodawa  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2020”. 
 
GŁOSOWANIE NR 4 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/100/19. 
 
Ad. 6c. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa, gmina Kłodawa 
(druk BRG nr 178/2019). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kłodawa, gmina 
Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 5 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 

Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/101/19. 
 
Ad. 6d. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chwalęcice, gmina 
Kłodawa (druk BRG nr 179/2019). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chwalęcice, gmina 
Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 6 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/102/19. 
 
Ad. 6e. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
oraz umieszczania w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych 
nie związanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam 
(druk BRG nr 180/2019). 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – wyprowadziła autopoprawki polegające na usunięciu w §3  
i §4 oznaczenia pkt. 1 oraz zmianie w §4 słów z „Za zajęcie pasa drogowego” na „Za każdy dzień 
zajęcia pasa drogowego”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
oraz umieszczania w pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej i obiektów budowlanych 
nie związanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam. 
 
GŁOSOWANIE NR 7 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
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Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/103/19. 
 
Ad. 6f. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od 
osób fizycznych (druk BRG nr 181/2019). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od 
osób fizycznych. 
 
GŁOSOWANIE NR 8 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/104/19. 
 
Ad. 6g. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/69/15 Rady Gminy Kłodawa z dnia  
7 października 2015r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/318/14 Rady Gminy Kłodawa z dnia  
18 czerwca 2014r. w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/101/07 Rady Gminy Kłodawa z dnia 
31 października 2007r. o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kłodawa dla obrębu Kłodawa (BRG nr 183/2019). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/69/15 Rady Gminy Kłodawa z dnia  
7 października 2015r. w sprawie zmiany uchwały nr XLI/318/14 Rady Gminy Kłodawa z dnia  
18 czerwca 2014r. w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/101/07 Rady Gminy Kłodawa z dnia 
31 października 2007r. o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kłodawa dla obrębu Kłodawa. 
 
GŁOSOWANIE NR 9 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/105/19. 
 
Ad. 6h. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 r.  
(BRG nr 184/2019). 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak – wprowadziła i omówiła autopoprawki. 

Radny Jan Kubera – zwrócił uwagę, iż w pierwszej kolejności powinno się przegłosować uchwały  
w sprawach udzielenia pomocy powiatowi gorzowskiemu. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – zgodził się z przedmówcą, a ze względu na 
wyrażenie zgody przez Radnego Jana Kuberę oraz pozostałych radnych, by nie zmieniać kolejności 
podejmowanych uchwał, poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej Gminy Kłodawa na 2019 r. 
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GŁOSOWANIE NR 10 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/106/19. 
 
Ad. 6i. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2019-2022 (BRG nr 185/2019). 
 
Skarbnik Gminy Agnieszka Chudziak – wprowadziła i omówiła autopoprawki. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2019-2022. 
 
GŁOSOWANIE NR 11 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/107/19. 
 
Ad. 6j. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
do Sądu Rejonowego na kadencję 2020 – 2023 w wyborach uzupełniających (BRG nr 182/2019). 
 
Radny Benedykt Piotrowski – zaproponował, by w skład Zespołu wchodziły te same osoby, które były 
w Zespole powołanym kilka miesięcy wcześniej. 

Radna Bożena Adamczak, Radny Roman Leśnicki i Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej 
Korona wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 
ławników do Sądu Rejonowego na kadencję 2020 – 2023 w wyborach uzupełniających, po wpisaniu 
nazwisk: Bożena Adamczak, Roman Leśnicki i Andrzej Korona. 

Radny Jan Kubera – zapytał, czy nie powinno się głosować na każdego z kandydatów osobno. 

Radca Prawny Krzysztof Grzesiowski – wyjaśnił, iż kandydatów jest tyle ile miejsc, wobec czego nie 
widzi przeciwwskazań, by głosować na wszystkich kandydatów jednocześnie. 

Radny Jan Kubera – wobec niniejszych wyjaśnień, wycofał swoje stanowisko. 
 
Nastąpiło głosowanie: 
GŁOSOWANIE NR 12 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/108/19. 
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Ad. 6k. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu (BRG nr 186/2019). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu. 
 
GŁOSOWANIE NR 13 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/109/19. 

 
Ad. 6l. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 
zadanie pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 1405F na odcinku Kłodawa – Lipy Etap II”. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot-Miłosz – omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 
zadanie pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr 1405F na odcinku Kłodawa – Lipy Etap II”. 
 
GŁOSOWANIE NR 14 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/110/19. 
 
Ad. 6ł. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 
zadanie pod nazwą „Remont drogi powiatowej nr 1417F ul. Wiejska w miejscowości Santocko oraz 
remont drogi powiatowej nr 1406F ul. Wojcieszycka w miejscowości Kłodawa”. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot-Miłosz – omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona - w związku z brakiem uwag, poddał pod 
głosowanie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gorzowskiemu na 
zadanie pod nazwą „Remont drogi powiatowej nr 1417F ul. Wiejska w miejscowości Santocko oraz 
remont drogi powiatowej nr 1406F ul. Wojcieszycka w miejscowości Kłodawa”. 
 
GŁOSOWANIE NR 15 (załącznik nr 2 do protokołu) 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
 
Głosy za   15 
Głosy przeciw   0 
Głosy wstrzymujące się  0 
Uchwała została podjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/111/19. 
 
Ad. 7. Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – przypomniał o Wspólnym Posiedzeniu 
Komisji, które odbędzie się 2 grudnia br. oraz terminie XIV Sesji, planowanej na 18 grudnia br. 
Wyjaśnił, iż trwają prace nad statutami sołectw, dlatego o grudniowej sesji zawiadomiono  
z zachowaniem 14 dniowego terminu, jednakże nie było możliwości sporządzenia porządku obrad. 
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Zaproponował termin kolejnego wspólnego posiedzenia Komisji na dzień 16 grudnia br., podczas, 
którego zostaną omówione projekty uchwał dotyczące przedmiotowych statutów. W związku  
z powyższym, w imieniu Przewodniczących Komisji Stałych zaprosił Sołtysów na wspólne posiedzenie 
komisji.  

Wspólnie uzgodniono, iż spotkanie odbędzie się o godzinie 13:00 w Gminnym Ośrodku Kultury  
w Wojcieszycach. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona – poprosił Radnych o przemyślenie Planu 
Pracy na rok 2020. 

Radna Katarzyna Chmiel-Dera – zapytała, czy będzie realizowany remont drogi relacji Wojcieszyce – 
Różanki. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, iż w budżecie gminy ujęto kwotę pół miliona 
złotych na tą inwestycje, natomiast Starosta Gorzowski podczas spotkania również zobligował się do 
zamieszczenia zadania w budżecie, jednakże nie mówił o kwocie. 

Radna Bożena Adamczak – oznajmiła, iż dnia 18. listopada b.r. spotkała się z Wicestarostą w sprawie 
kompleksowego remontu niniejszej drogi. Pani Wicestarosta obiecała, iż realizacja budowy nakładki 
wraz z infrastrukturą towarzyszącą ma nastąpić w przyszłym roku. 

Radny Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski – wyjaśnił, iż w projekcie budżetu nie ma 
zarezerwowanych finansów na te zadania. Wyraził nadzieję, iż po rozmowach projekt budżetu ulegnie 
zmianie. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – odpowiedziała, iż  nie każde zadanie musi być wprowadzone 
bezpośrednio do  projektu budżetu, a słowo dane przez Starostwo jest bardzo ważne. 

Sołtys Sołectwa Wojcieszyce Ewelina Juszczyk – podkreśliła, iż wszystkie drogi prowadzące do 
Wojcieszyc są drogami powiatowymi i wszystkie są w złym stanie. 

Radna Katarzyna Chmiel-Dera – oświadczyła, iż jest spokojna ponieważ dostała deklarację, iż 
niniejsze inwestycje będą realizowane. Jednakże poprosiła, by Radni Powiatowi pilotowali sprawę. 

Radny Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, iż Radni Powiatowi z Gminy 
Kłodawa bardzo zabiegają o realizację przedmiotowych zadań.  

Radna Bożena Adamczak – zwróciła uwagę, iż wiele osób  zabiega o remonty dróg powiatowych (np. 
Wójt, Radni Powiatowi, Radni Gminni). 

Skarbnik Gminy Kłodawa Agnieszka Chudziak – powiedziała, iż nasze drogi powiatowe są w złym 
stanie, ale wiele jest w jeszcze gorszym, przykładowo w Gminie Witnica. 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak – drogi, które są dobre, to jedynie z tego powodu, iż 
dofinansowano do ich remontów. Gdyby nie trzeba było dopłacać do takich inwestycji, wszystkie 
drogi gminne byłyby wyasfaltowane. 

Radna Bożena Adamczak – zwróciła uwagę, iż przejście dla pieszych przy GOK-u jest niebezpieczne, 
ze względu na pędzące samochody ciężarowe. 

Radny Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski – odpowiedział, iż przejście dla pieszych zostało 
usytuowane dzięki współfinansowaniu przez Starostwo i Gminę. Lampa doświetlająca  została 
zamontowana również dzięki inicjatywie i sfinansowaniu przez Wójta Gminy Kłodawa Anny 
Mołodciak. Wyraził nadzieję, że znajdą się jeszcze środki na poprawienie bezpieczeństwa poprzez 
postawienie ostrzeżeń, znaków. 

Radna Bożena Adamczak – podziękowała Władzom Gminy Kłodawa i Sołtysowi Różanek za pomoc  
w realizacji budowy pomnika nagrobnego dla bohatera walczącego pod Monte Cassino, 
zamieszkującego w Różankach przez 20 lat. Zaprosiła wszystkich w dniu jutrzejszym ( t.j. 28.listopada 
b.r.) na uroczystość związaną z oficjalnym odsłonięciem pomnika. 
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Radny Wiesław Witczyk – zapytał, czy zostaną wszczęte jakieś działania, by zapobiegać zniszczeniom 
spowodowanym przez dziki na Osiedlu Marzeń w Kłodawie. 

Kierownik Jerzy Jesis – odpowiedział, że na obecną chwilę nie ma możliwości przeprowadzenia 
odstrzału. Jedynym wyjściem jest zastosowanie zapachowych środków odstraszających. Dodał, iż dziki 
czują się tu bezpiecznie, ponieważ mieszkańcy nieświadomie je dokarmiają, wyrzucając za teren 
swoich posesji odpadki i resztki jedzenia. 

Radny Ryszard Burzawa – powiedział, iż od marca zmienią się granice obwodów łowieckich. Osiedle 
Marzeń zostanie włączone do jednego z nich, w związku z czym, istnieje prawdopodobieństwo, że 
sytuacja ulegnie poprawie. Zaznaczył, iż w pojawiły się wilki, więc dziki wychodzą z lasu do miejsc,  
w których czyją się bezpiecznie i gdzie mają pożywienie. Dodatkowo oświadczył, iż na terenie naszego 
województwa ASF stwierdzono w trzech powiatach. Prowadzane są zabiegi powstrzymujące 
rozprzestrzenianie się choroby. 
 
Ad. 12. Zamknięcie obrad XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona  
o godzinie 13:30 zamknął obrady XIII Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
 
Elwira Cierniewska       
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa 

 

Andrzej Korona 

 


